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MOCIÓ DE CONTROL SOBRE L'ABOCAMENT D'AIGUA

Des del mes de novembre s'està produint un important abocament d'aigua a la
Badia de Portmany des del Passeig de s’Arenal, a l'altura de l'Hotel Ses Savines,
provinent de ses obres d'ampliació de l'Hotel Recó des Sol.

Varen ser alguns vesins d’aquesta zona els qui varen alertar preocupats. Segons
aquests testimonis, no es tracta d'aigües fecals sinó que es tracta d’aigua ‘neta’
que surt amb molt de cabal directament cap a la badia. Inclús hi ha vesins que
l'han testada i, segons pareix, és dolça.

Per una banda, el passat 6 de desembre ho vàrem posar en coneixement de la
regidora de Medi Ambient, la Sra. Torres, qui ens va informar que ja ho tenien
controlat i amb expedient obert, que es tracta d'aigua del nivell freàtic provinent
de les obres d'ampliació d’aquest hotel, que s'ha analitzat i que no hi ha
contaminació, i que, per tant, està tot correcte.

Per altra banda, a les obres de la nova promoció d'habitatges a la parcel·la de
l'antic Bar Rumbo, on també s'ha trobat molta d'aigua, hem pogut comprovar
com també l'estan abocant a la xarxa de pluvials, així també, l’aigua provinent
d’una petita obra davant l'Hostal Tarba.
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Davant aquests fets, demanam alguns aclariments tant a la regidora
d'Urbanisme com a la de Medi Ambient.

1- Es tracta d'una pràctica habitual, en el cas de trobar aigua durant les
excavacions per obres, que l'aigua s'aboqui a la xarxa de pluvials i, per tant, a la
mar?

2- S'ha analitzat l'aigua d'aquestes obres?

3- Es sap si és aigua dolça?

4- No hi hauria alguna altra manera de poder aprofitar aquesta aigua tenint en
compte la vital importància i la manca d'aigua que patim a l'illa?

5- Han valorat si pot ocasionar algun perjudici al medi marí aquest abocament?

6- Han valorat si aquest continu bombeig d'aigua pot perjudicar els pous dels
voltants?

7- Es tracta en tots els casos d'un abocament puntual i, per tant, hi ha prevista
una solució definitiva per no perdre més aigua?

8- Ens poden dir quina és la solució que se li donarà i si aquesta està
contemplada dins els expedients d'obres?

9- Han estat autoritzats aquests abocaments?

10- En el cas de l'obra del Recó des sol, tenen el permís de costes?

11- Està cobrant l'ajuntament una taxa per l'ús de la xarxa de pluvials?

L'aigua és un bé de tots, el primordial i molt necessària per a la vida humana,
resta d’animals i vegetals. Sense aigua no podem viure. Hem de posar tots els
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medis per a preservar la que tenim, no ens podem permetre malgastar-la, ja
que no té preu, per això demanam que es facin tots els esforços necessaris per
no perdre-la inútilment.

FIRMAT. ANTONIO LORENZO BUSTAMANTE
PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA DE SANT ANTONI DE PORTMANY
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